
Fra: Ørjan Lilleskare <oerjli@online.no> 
Sendt: 25. januar 2018 16:26 
Til: Siril Therese Sylta 
Kopi: h-sandvik@online.no; Lilleskare, Ørjan 
Emne: Fw: Sak 2013/1840   
Vedlegg: 20131031123726615.pdf 
 
Hei Siril. 
  
Fikk nå et nytt varsel i altinn ang denne saken i dag 25.01.2018. 
  
Vedlagt ligge de papirene som var laget og som du skulle se gjennom. 
  
Men du nevnte at det som skjedde med de andre murene skulle være retningsgivende. 
  
Hva er status på de to andre? Ser også at Brundtland er på kopi men han grenser jo ikke til oss og har 
vel således ikke noe med dette å gjøre? 
  
Vår nabo er Eide og de har ingen innvendinger på muren vår. Hva er status med deres mur som 
Brundtland fra starten har klaget på? 
  
Om de andre sakene er avsluttet så må vel vi lage en egen søknad for kun oss? 
  
Fin om vi kan få litt info om staus og veien videre da jeg mer enn noe annet ønsker å få dette i 
ordnede former. 
  

  
Ørjan Lilleskare 
  
----- Original Message -----  
From: Ørjan Lilleskare  
To: Siril Sylta  
Cc: Helge Sandvik ; tove Leiknes Eide  
Sent: Thursday, November 14, 2013 4:35 PM 
Subject: Re: Sak 2013/1840  

 
Hei Igjen Siril. 
  
Sender som ønsket alle sakspapirer vi har mottatt vedlagt. 
  
Er gjerne enkelte ting som ikke er signert enda  men det forteller i allefall hva som er tenkt og jeg 
håper at dere på grunnlag av dette kan anbefale om dette bør sendes inn eller ikke. 
  
Mvh: Ørjan Lilleskare 

----- Original Message -----  
From: Siril Sylta  
To: Ørjan Lilleskare  
Cc: tove Leiknes Eide  
Sent: Thursday, November 14, 2013 10:41 AM 
Subject: SV: Sak 2013/1840  

 
Hei. 
 
Ja, ferien er over for lengst og tilbakemelding og oppfølging frå mi side har vore langt frå god. Eg 
beklagar dette på det sterkaste.   
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Det er sendt inn søknad på gbnr 137/565 som ligg til handsaming her. Eg tenker at vi må sjå på 
denne, og at det som vert utfallet av denne kan legge føringar for kva tiltak de andre kan utføre. 
Men eg vil gjerne at du sender inn det materialet du har, sånn at eg kan ta dette med meg til teknisk 
drift for vurdering i forhold til kva løysing som evt. kan godkjennast. Då kan vi ta dette før de sender 
inn ein formell søknad om det er ønskjeleg.  
 
Fint om du då sender det du har pr. e-post til meg.  
 
Med venleg helsing 
 
Siril Sylta 
Rådgjevar 
Byggesak 
Areal- og miljøeininga 
 

Fra: Ørjan Lilleskare [mailto:oerjli@online.no]  

Sendt: 31. oktober 2013 18:32 

Til: Siril Sylta 

Kopi: tove Leiknes Eide 
Emne: Re: Sak 2013/1840  

 

Hei Sirill. 
  

  

Nå er i allefall min ferie over....  :-) 
  

Vi har som nevnt i vedlagte brev fra siste mail 22.05.13 på oppfordring fra dere tatt 
kontakt med et ansvarlig foretak som ble Entreprenør H Sandvik. han har prosjekert 
dette og laget en komplett byggesak som han har prøvd å å presantere i skranken 
hos dere en Torsdag  
dette for å få en vurdering av saken før innsending av søknad. 
  

Han fikk da som sagt beskjed om at dette var ingen vits å søke om da det ikke ville 
bli godkjent, dette tross at vi gjorde akkurat det vi fikk beskjed om fra dere. Han har 
så hatt saken på hold for eventuell omarbeiding av søknaden mens vi ventet på 
tilbakemelding fra dere i saken.  
  

Siden det nå ikke er noen framdrift i saken har han da fakturert oss for vel 17000,- 
kroner for jobben han har gjort.  Dette var jo tydeligvis var helt bortkastet pga 
manglende respons fra kommunens side. 
  

Jeg krever nå framdrift i saken da det ikke er noe ønskesituasjon  å gå rundt i denne 
usikkerheten der man ikke vet om murene får stå på dispensasjon som det var 
antydet tidligere eller om alt skal legges i grus. 
  

Vi har nå fått søknad og alle dokumenter i saken oversendt fra Enreprenør og jeg 
lurer da på om det er noen hjelp i å sende dem til deg så dere kan forhåndsvurdere 
søknader og foreslåtte tiltak så vi vet om det er mulig å få dette godkjent om 
nabovarsler blir signert og det blir fullført og send inn til behandling. 
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Dette til dels da jeg mistenker at saksbehandleren som satt i skranken den dagen og 
som avviste dette tvert ikke er noen av dem som har vært innvolvert i saken 
tidligere. 
  

  

Mvh:Ørjan Lilleskare. 
  

  

  

----- Original Message -----  
From: Siril Sylta  
To: 'oerjli@online.no'  
Sent: Friday, July 19, 2013 9:19 AM 
Subject: Sak 2013/1840  

 
Hei.  
 
Viser til din e-post motteken her 22.05.2013, der det vert etterlyst tilbakemelding i saka. Eg 
beklagar sein tilbakemelding herfrå.  
 
Vi lar saka liggje til over ferien. Då vil byggesak og teknisk drift ta ein gjennomgang av desse sakene, 
og vi kjem då med ei tilbakemelding i forhold til vidare framdrift. Om det vert aktuelt med felles 
synfaring evt. felles møte, vil vi ta stilling til då.  
 
Med helsing 
 
Siril T. Sylta 
Rådgjevar 
Byggesak 
Areal- og miljøeininga 
Lindås kommune 
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